
 

 

Als laatste van de kant door spektakel in de middagsessie 

 

We hebben vandaag gevist in Box 7, waar we inderdaad zonder geklauter onze 

spullen naar de stek konden brengen. Het voer werd dusdanig aangepast dat we nog 

wat gemakkelijker harde bolletjes konden maken. De start was goed en er werden 

door de dames wat kleine vissen gevangen, maar dat is prima. Het is wel lekker om 

zo snel van de 0 af te komen.  

 

Nieuwsgierig als ik was geworden door de geruchten over de speciale voorzieningen 

die ze voor de veteranen hadden gemaakt, besloot ik een bezoek te brengen aan de 

mannen om daar eens te kijken. Dan kon ik natuurlijk gelijk eens met de collega’s 

overleggen hoe de aanpak er bij hun uitzag. De mannen moesten ook gewoon de dijk 

op en af klimmen met hun spullen, net als de dames. Wat op viel was dat er hier meer 

vis aanwezig was als bij de dames.  

Na nog wat ervaringen uitgewisseld te hebben snel terug naar de dames, hoe ze het 

er vandaag weer vanaf zouden brengen.  

Daar aangekomen zag ik dat veel landen toch op de kleine vis bezig waren met korte 

hengeltjes. De verwachting dat er meer en meer vis op het parcours zou komen kwam 

niet uit en ook door ons werd er weinig gevangen. Toch wisten Anouk en Loraine elk 

een mooie karper te vangen van respectievelijk van 6 en 4 kg. De rest kon weinig vis 

aanbieden zo rond 1 kg kleine vis. De lichtere lijnen en kleinere haken leverden op 

deze moeilijke dag niet echt veel meer vis op. 

Technisch gezien gaat het erg goed en zaken zoals maden plakken etc. gaat onze 

dames gemakkelijk af. Ook het peilen gaat steeds beter.  



   
Na een spannende dril, een mooi resultaat voor Anouk. Een karper van ruim 11 kg. 

Na de ingelaste coachbijeenkomst kwam ik terug bij onze box, waar Kaylee en Anouk 

ieder een karper hadden gehaakt. Als je naast elkaar zit tijdens het drillen van dit 

soort vissen, levert dit spannende taferelen op.  

Op een bepaald moment schrokken de gehaakte vissen zelfs van elkaar en dreigden 

de lijnen verstrikt te raken. Anouk wist na deze spannende dril de karper van ruim 11 

kg te vangen.  

Direct daarna wist ook Kaylee een vis van 

ruim 6 kg te landen. Dit alles onder de ogen 

van een behoorlijk aantal toeschouwers die 

op dit spektakel was afgekomen. 

<< Kaylee met een karper van ruim 6 kg 

 

Ook Chantal wist tussendoor nog een leuke 

vis te vangen en ook een schitterende 

carassio van Kaylee is het vermelden waard.  

Ondanks deze schitterende vissen was het 

een moeizame dag en blijven de vangsten 

over het hele parcours tegenvallen.  

Morgen gaan we naar box 12 waar we de 

trainingsweek afsluiten en gaan we vissen op 

de wijze zoals we de wedstrijd willen ingaan. 

 

 

 

Willem Raven 


